



Skælskør Lokalråd Dagsorden d. 22/8 2018

Data om mødet: 22 august
Tid: 19.00

Dato: Sted: Bülowsvej 34 E
hos Irene

Mødedeltagere:

Steen Andresen
Michael Kolind
Ole larsen
Irene Wallin
Danilo Krstajic

Afbud:

Rosa Demuth
Gitte D.Gensmann

1. Siden sidst

2. Seminardato m. emner...

Seminardatoen fastlægges snarest – helst en torsdag for Danilos skyld. Den 18. 10. kl. 17-21.30 er på plads – Steen undersøger om andre datoer kan bruges.

**Der er pt. sat Dialogmødedato af til d. 18. oktober i Bisserup forsamlingshus kl. 17- 20.00 for ale lokalråd
Indbydelse og program er udsendt den 24. august.**

**3 og 8 .. Oceans of Hope og
Oasis – og højskolen på
Møllebakken**

*Et godt møde da skibet var her d.4
august - + et lille møde søndag med
mere info.*

*Steen og Ole var tilstede og de var
enige om at vi vil se en købskontrakt
før vi går videre med en evt. støtte
gruppe. Dog er vi enige om om det er
ok at evt. give et nap med en time eller
mere hvis vi har tid, lørdag d.15 med
oprydning på grunden.*

**4. Støjsvag belægning på
omfartsvejen langs Noret.**

*Stort ønske om støjsvag belægning på
Norvejen – der er et stykke hvor der er
asfalteret med støjsvag asfalt ud forbi
Sano og det virke så godt. Tages op
omkring kontakten med S Skælskør.*

**5. Vandpost med drikkevand
som vist på vedhæftet foto -
placering? – Tages med i
Bymidtegruppen**

**6. Ladestation for ELcykler +
luft til cykler – placering?
Tages med i Bymidtegruppen**

**7. Undersøgelse af
ungdomskolemuligheder i
Skælskør**

*Irene vil gøre en indsats for at
fremskaffe noget statistik mater. Fra
Ny Slagelse Kommune vedr. tilskud til
unge i Skælskør mellem 14 -18 til
Ungdomskolen -*

fra før sammenlægningen og til nu .

8. Dannelse af støtteforening vedr. højskolen.

*Vi vil gerne se en købskontrakt før vi
gør mere.*

9. Skal det evt. forelægges Bymidtegruppen? Samarbejde med S omkring Næstvedvej og Sorøvej...

*Steen tager pk. 4 -5 - 6 - med på
næste møde i Bymidtegruppen.*

10. Lys på det gamle rådhus til vinter

*Det er sat i værk. Steen har fået det
godkendt af borgmesteren, men
afventer svar på ansøgning om
samme .*

11. Samarbejde med S omkring Næstvedvej og Sorøvej...

*Lokalrådet beder om et møde med S
omkring indfaldsvejen.*

12. Evt.

*FB.. vi SKAL have gjort noget ved at få
slettet den ene FB side ... næsten
ingen ser nogen af dem.*